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متن پرسش

با سلام محضر استاد طاهرزاده: در پاسخ هایی که به کاربران در مورد موسیقی ارائه کردید شاهدیم که

حضرتعالی دید مثبتی نسبت به موسیقی ندارید لکن از طرفی اشتغال بزرگانی چون مرحوم سید عباس

معارف ما را متذکر می کند که نباید از موسیقی غافل بود در شرح حال آن بزرگ آمده «ردیف موسیقی

ایرانی و موسیقی مقامی را به خوبی میشناخت و بسیار خوب دوتار مینواخت. شیوه خاصی از

مضراب زدن که به «پنجه شکسته» یا «پنجه معارف» معروف است، از ابداعات اوست» می بنید

حسب این نقل حتی صاحب ابتکار در موسیقیست این هم لینک دوتار نوازی آن مرحوم و تعریف

https://www.youtube.com/watch?v=eV0FT5lqXEM حکمت انسی

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اتفاقاً بنده هم معتقدم نمیتوان از موسیقی چشم برداشت. میماند که

یکی بد سلیقگیِ من است که از طریق موسیقی جذب نمیشوم و به آن دل نمیدهم؛ دیگر فرمایش

رهبری است که فرمودند سیاست نظام، ترویج موسیقی نیست. موفق باشید


